

Title (en)

Book or brochure with inner book, equipped with a free cover back.

Title (de)

Buch oder Broschüre mit Buchblock, ausgerüstet mit einem Freirückenumschlag.

Title (fr)

Livre ou brochure avec bloc de livre et dos libre.

Publication

EP 0268562 A1 19880525 (DE)

Application

EP 87810676 A 19871118

Priority

CH 463186 A 19861119

Abstract (en)

In order to be able to produce a book or a brochure which, by virtue of its use and its appearance, corresponds to the greatest extent to a classically bound book, but has the advantages of a brochure in terms of manufacture and price, the cover or wrapping (16) has an outer wrapping (17) which is laminated on its inside with a continuous flexible book block base material (18), and to which the book block (19) is bonded. A free book back is thus obtained which guarantees complete opening of the book from the first to the final page. <IMAGE>

Abstract (de)

Um ein Buch oder eine Broschüre herstellen zu können, das resp. die von seiner/ihrer Verwendung und seinem Aussehen her weitestgehend einem klassisch gebundenen Buch entspricht, herstellungs-und preismässig aber die Vorteile einer Broschüre aufweist, weist die Einbanddecke, resp. der Umschlag (16) einen äusseren Umschlag (17) auf, welcher auf seiner Innenseite mit einem durchgehenden flexiblen Buchblock-Trägermaterial (18) kaschiert ist und mit welchem der Buchblock (19) verklebt wird. Dadurch entsteht ein freier Buchrücken, der ein vollständiges Aufschlagen des Buches von der ersten bis zur letzten Seite gewährleistet.

IPC 1-7

B42D 3/00

IPC 8 full level

B42D 3/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B42D 3/00 (2013.01)

Citation (search report)

[X] DE 3303196 A1 19840802 - MOHNDRUCK REINHARD MOHN OHG [DE]

Cited by

DE102006055254A1; US5360991A; US5417797A; US5183294A; AU654299B2; US5538570A; US5362188A; WO9205964A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0268562 A1 19880525; EP 0268562 B1 19920603; AT E76817 T1 19920615; CH 673811 A5 19900412; DE 3779571 D1 19920709

DOCDB simple family (application)

EP 87810676 A 19871118; AT 87810676 T 19871118; CH 463186 A 19861119; DE 3779571 T 19871118